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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  28/2024

ΑΠΟΦΑΣΗ  278/2024

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 4η Δεκεμβρίου 2024, ημέρα Τετάρτη και ώρα 7:00 μ.μ.,  το 
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Καλαμάτας συνέρχεται στην 28η/2024 συνεδρίαση, που 
πραγματοποιείται στην «Αίθουσα Δημάρχου Χρήστου Μαλαπάνη» στο Ιστορικό Δημαρχείο, 
μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 83014/29-11-2024 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε 
σύμφωνα με το νόμο.

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα μέλη του Σώματος  οι κ.κ. 1) Ηλιόπουλος Αναστάσιος, 
Πρόεδρος  του  Σώματος,  2)  Αγγελή  Μαρία,  3)  Αναζίκος  Ιωάννης,  4)  Δούβας  Ιωάννης,  
5) Δρούγας Παντελής, 6) Εξηνταβελώνη Χριστοφόρου Λυδία, 7) Κανάκης Βασίλειος,                           
8) Καντζιλιέρη Χριστίνα Ελευθερία, 9) Καραγιάννης Ανδρέας, 10) Κότση Ουρανία, 11) Κούβελα 
Κάτσαρη Ευγενία, 12) Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα), 13) Κουτίβας Ηλίας, 14) Κουτραφούρης 
Βασίλειος, 15) Κριτσωτάκης Σωτήριος, 15) Λυμπερόπουλος Δημήτριος,  17) Μαρινάκης 
Σαράντος, 18) Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, 19) Μπάκας Ιωάννης, 20) Μωραγιάννης 
Χρήστος,  21) Οικονομάκος Δημήτριος, 22) Παπαδάκης Κωνσταντίνος, 23) Παπαευσταθίου 
Βασίλειος, 24) Περρωτής Ιάκωβος, 25) Σκοπετέας Αναστάσιος, 26) Σωφρονάς Γεώργιος,                
27) Τζαμουράνης Βασίλειος, 28) Τσαπόγας Κωνσταντίνος, 29) Τσιγαρίδης Αθανάσιος,                    
30) Φάβας Γεώργιος, 31) Φαββατάς Δημήτριος (αποχώρηση στην υπ΄ αριθμ. 276 απόφαση και 
επαναπροσέλευση στην υπ΄ αριθμ. 289 απόφαση), 32) Χανδρινός Σπυρίδων και                          
33) Χριστόπουλος Ιωάννης. 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα οι δημοτικοί σύμβουλοι κ.κ. 1) Καμπουγέρη 
Γεωργία και 2) Λαζαρίδης Γεώργιος. 

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης οι Πρόεδροι των Συμβουλίων Δημοτικών Κοινοτήτων 
Ασπροχώματος, Βέργας, Θουρίας, Καλαμάτας, Μ. Μαντίνειας και Μικρομάνης, επειδή στην 
ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω Δημοτικές Κοινότητες και απ’ 
αυτούς 

• Παραβρίσκονται 
οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων: 1) Ασπροχώματος κ. Σακκάς 
Βασίλειος, 2) Βέργας κα Κότση Άρτεμις,  3)  Καλαμάτας  κ. Λύρας Παναγιώτης  και                   
4) Μ. Μαντίνειας κ. Λιακέας Στυλιανός, 

• Δεν παραβρίσκονται 
οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων:  1) Θουρίας κ. Κουδούνης 
Χρήστος και  2) Μικρομάνης κ. Κοτσιλιέρης Μιχαήλ.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Σώματος, κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία  του Δημάρχου Καλαμάτας κ. Αθανασίου Βασιλόπουλου. 
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……………………………………………………………………………………………………………...

Στη συνέχεια εισάγεται από τον Πρόεδρο του Σώματος, για συζήτηση το 4ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης με τίτλο:

Μεταβολές Σχολικών Μονάδων Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης για το σχολικό 
έτος 2025 – 2026.

Η με αριθμ. πρωτ. 83009/29-11-2024 εισήγηση του Τμήματος Παιδείας και Δια Βίου Μάθησης 
της Διεύθυνσης Διοικητικών του Δήμου, η οποία ήταν στο φάκελο του θέματος μαζί με τα 
αναφερόμενα σε αυτή έγγραφα των Διευθύνσεων Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης Μεσσηνίας και είχαν σταλεί στα Μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου προς 
ενημέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής: 

ΘΕΜΑ: Μεταβολές Σχολικών Μονάδων Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης και Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης για το Σχολικό έτος 2025-2026.

Α) Σύμφωνα με το αριθ. πρωτ. 8601/19-11-2024 έγγραφο της Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης Μεσσηνίας, που σας επισυνάπτουμε, δεν προτείνεται καμία μεταβολή για τις Σχολικές 
Μονάδες της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης για το σχολικό έτος 2024-2025.

Β) Σύμφωνα με το αριθ. πρωτ. 6509/20-11-2024 έγγραφο της Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
Μεσσηνίας, που σας επισυνάπτουμε, παρακαλούμε για την γνωμοδότηση του Δημοτικού Συμβουλίου 
ως προς την μεταβολή / συγχώνευση του 9ου 2/θέσιου Νηπιαγωγείου Καλαμάτας, ως εξής:

Συγχώνευση συστεγασμένων 
Σχολικών μονάδων Δήμου 
Καλαμάτας

Προτεινόμενη 
ονομασία νέας 
σχολικής μονάδας

Προτεινόμενος 
τύπος σχολικής 
μονάδας

Προτεινόμενη 
οργανικότητα νέας 
σχολικής μονάδας

9ου 2/θέσιου Νηπιαγωγείου 
Καλαμάτας και του                        
21 ου 2/θέσιου Νηπιαγωγείου 
Καλαμάτας

9ο 3/θέσιο 
Νηπιαγωγείο 
Καλαμάτας

Ενιαίου τύπου 
ολοήμερο

4/θέσιο

Τεκμηρίωση:

Τα δυο νηπιαγωγεία λειτουργούν στο ίδιο κτίριο, με κοινή είσοδο. Η συγχώνευση των δυο 
συστεγασμένων νηπιαγωγείων θα προάγει την αποδοτική χρήση πόρων αφού η συγχώνευση 
δημιουργεί οικονομίες κλίμακας (μείωση δαπανών). Επιπλέον το τμήμα Ένταξης που λειτουργεί ήδη 
στο ένα από τα νηπιαγωγεία, και παρέχει, εξειδικευμένη υποστήριξη σε παιδιά με ειδικές 
εκπαιδευτικές δαπάνες, με την συγχώνευση, θα είναι διαθέσιμο για μαθητές και των δυο 
νηπιαγωγείων, επιτρέποντας σε περισσότερα παιδιά να λάβουν την υποστήριξη που χρειάζονται.

Ο Αναπληρωτής Διευθυντής
της Δ/νσης Διοικητικών

ΛΑΓΩΝΙΚΑΚΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ

Επί του θέματος εξελίσσεται διαλογική συζήτηση ως εξής:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Φάβας έχει τον λόγο. 
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Είχαμε, καταρχήν, εισηγητικά σημειώματα από την Πρωτοβάθμια και τη 
Δευτεροβάθμια Εκπαίδευση, στη μεν Δευτεροβάθμια δεν προτείνεται κάτι, στην μεν 

Πρωτοβάθμια προτείνεται η συγχώνευση του 9ου με το 21ο Νηπιαγωγείο, με μία τεκμηρίωση 
την οποία μας έστειλαν, όμως εμείς εξετάζοντας και λίγο παραπέρα το θέμα είδαμε καταρχήν 
ότι όσον αφορά το Τμήμα Ένταξης παρέχεται στο άλλο Νηπιαγωγείο παράλληλη στήριξη, που 
σημαίνει ότι δεν υπάρχει ζήτημα όσον αφορά το Τμήμα Ένταξης και όσον αφορά τη μείωση 
των δαπανών δεν υπάρχει περίπτωση μείωσης δαπανών, γιατί όντως είτε και τα δύο κτίρια να 
λειτουργούν, είτε και το ένα, πάλι στα δύο κτίρια θα είναι, απλά θα έχει μία ονομασία το κτίριο.
Άρα εμείς προτείνουμε να μην γίνει καμία μεταβολή, καμία μεταβολή και αυτή να σταλεί ως 
απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου προς το Υπουργείο Παιδείας. 

Ο κ. Οικονομάκος.  

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Εμείς προτείνουμε καμία μεταβολή. 

ΦΑΒΑΣ: Καμία μεταβολή, ναι, καμία, καμία, Δημήτρη. 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Ωραία, εντάξει. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η Πρωτοβάθμια λέει να γίνει, εμείς λέμε όχι.

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Ωραία, εντάξει, εντάξει. Ναι το είδαμε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στην ψηφοφορία. 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: ΥΠΕΡ, ΥΠΕΡ.

Το Δημοτικό Συμβούλιο, με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη 
τα προαναφερόμενα, καθώς επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67, όπως έχουν 
τροποποιηθεί και ισχύουν, 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α

Γνωμοδοτεί να μην γίνει καμία μεταβολή στις Σχολικές Μονάδες Πρωτοβάθμιας και 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης του Δήμου Καλαμάτας για το σχολικό έτος 2025-
2026. 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ
Ηλιόπουλος Αναστάσιος 1. Αγγελή Μαρία

2. Αναζίκος Ιωάννης
3. Δούβας Ιωάννης
4.  Δρούγας Παντελής
5. Εξηνταβελώνη Χριστοφόρου Λυδία
6. Κανάκης Βασίλειος
7. Καντζιλιέρη Χριστίνα Ελευθερία

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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8. Καραγιάννης Ανδρέας
9. Κότση Ουρανία
10. Κούβελα Κάτσαρη Ευγενία
11.  Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα)
12. Κουτίβας Ηλίας
13. Κουτραφούρης Βασίλειος
14. Κριτσωτάκης Σωτήριος
15. Λυμπερόπουλος Δημήτριος
16. Μαρινάκης Σαράντος
17. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος
18. Μπάκας Ιωάννης
19. Μωραγιάννης Χρήστος
20. Οικονομάκος Δημήτριος
21. Παπαδάκης Κωνσταντίνος
22. Παπαευσταθίου Βασίλειος
23. Περρωτής Ιάκωβος
24. Σκοπετέας Αναστάσιος
25. Σωφρονάς Γεώργιος
26. Τζαμουράνης Βασίλειος
27. Τσαπόγας Κωνσταντίνος
28. Τσιγαρίδης Αθανάσιος
29. Φάβας Γεώργιος
30. Φαββατάς Δημήτριος
31. Χανδρινός Σπυρίδων
32. Χριστόπουλος Ιωάννης

ΟΙ ΠΡΟΕΔΡΟΙ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ   
ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

1. ΑΣΠΡΟΧΩΜΑΤΟΣ Σακκάς Βασίλειος
2. ΒΕΡΓΑΣ Κότση Άρτεμις
3. ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ Λύρας Παναγιώτης
4. Μ. ΜΑΝΤΙΝΕΙΑΣ Λιακέας Στυλιανός

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ Ν. ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ
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